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Plats   Tranemosalen i Tranemo 

Tid   18:00 – 22:30  

 

Närvarande Beslutande  

Se närvaro- och omröstningslista 8/2024    

   

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommundirektör 

  Kajsa Montan, kanslichef 

  Anne Steine, processekreterare 

  Jörgen Hansson (M), revisorernas ordförande 

  Johanna Persson (L), Beredningsledare DVB 

  Johnny Lindgren, mediacenter 

 

Paragrafer  § 156-§ 169 

Utses att justera  Marita Nordin (S), Ulf Nyberg (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Ulf Thifors (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Marita Nordin (S), Ulf Nyberg (M) 

  

ANSLAG/BEVIS 

Organ   Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-11-14 

Anslaget under tiden 2024-11-20—2024-12-12 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 156 Svar - Interpellation angående nedskräpning på 

skolgårdsområde KS/2024:293 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående nedskräpning på skolgårdsområde. 

Beslutsunderlag 

Interpellation nedskräpning skolgårdsområde 

KF §80, 2024-06-27 

Svar interpellation nedskräpning skolor 

Föredragning och debatt 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) föredrar sin interpellation. 

Driton Bilalli (S) föredrar svaret på interpellation och deltar i debatt. 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Niklas Gardewik (M) och Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 

Status 

Avslutat 
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§ 157 Svar - interpellation om stängda sammanträden för 

kommunstyrelsen KS/2024:409 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Wajdi-Louis Azouri (SD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående stängda sammanträden för kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Svar interpellation om stängda sammanträden 

Interpellation om stängda sammanträden 

KF §137, 2024-11-14 

Föredragning och debatt 

Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar sin interpellation. 

Driton Bilalli (S) föredrar svaret på interpellationen och deltar i debatt. 

Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 

Status 

Avslutat 
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§ 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner delårsbokslut 2024.  

• Beviljar kommunstrategiskt föreningsbidrag till Hagatorpet för renovering av 

elljusspår om 1,4 mnkr.  

• Avsätter ytterligare 1,5 miljoner kronor till föreningsbidrag. 

• Avsätter den del av årets resultat som överstiger budget till att amortera av skulder 

(likvid och pensioner).  

• Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan och 

aktiverar investeringen 2024 inom ramen för sektionernas överskott. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Reservation 

SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Per-Arne Engström, Anna Letth och Ivan 

Letth) reserverar sig mot besluten. 

Ärendet 

Ekonomi 

Prognosen är återigen stark för kommunen som helhet, totalt +32 mnkr (budget +22 mnkr) 

varav våra sektioner redovisar ett överskott om 6,1 mnkr. Även årets investeringstakt 

bedöms av verksamheten kunna bli historiskt sett hög. Amortering och pensionsavsättning 

sker enligt plan (det skedde en extra amortering i december 2023 som påverkar jämförelsen 

med budget). Koncernens bolag levererar prognoser i nivå med sina avkastningskrav.  

 

Personal 

Antalet anställda minskar med 18 stycken, det är framförallt inom omsorgen som 

minskningen sker. Det beror på flera saker, bland annat har tillfälliga statliga 

prestationsmedel fallit bort och behovet av VÅBO-platser minskat vilket gjort att det varit ett 

antal vakanta platser under året. Sjukfrånvaron ökar och den ökar mycket. Det är under 2024 

15 procent fler sjukdagar än föregående år, en total ökning på 1 procentenhet eller 10 

årsarbetare till en uppskattat kostnad om cirka 6 mnkr.  

 

Verksamhet 

Vid denna uppföljning saknas utfall på ett flertal indikatorer vilket påverkar träffsäkerheten 

prognosen. Den prognos som lämnas är att två av fyra mål inte kommer att uppnås. Vad 

beträffar kvalitetssäkring av grunduppdraget är prognosen att samtliga uppsatta mål 

kommer att uppnås. 
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Överskott 

Kommunen väntas att göra ett överskott om 10 mnkr 2024. Under tertial 1 avsättas medel för 

rivning, dessa medel kommer inte kunna nyttjas fullt ut. Efter dialog med AU kan dessa 

medel istället nyttjas till att bevilja kommunstrategiskt bidrag för nedan ändamål.  

Renovering av "gamla" elljusspåret 

För att säkra belysning vid löpning, promenader och skidåkning på gamla elljusbanan avser 

föreningen att lägga dagens luftburna ledningar under mark. Elljusspåret invigdes 1969 och 

har under åren endast renoverats vid större skador då träd blåst över ledningarna mm. Efter 

den stora stormen Gudrun så röjdes spåren upp och återställdes, då beslutades att södra 

delen skulle kvalitetssäkras då vårt konstsnöspår har denna som bas. Genom ideella krafter 

så grävdes kabel ner och nya stolpar sattes upp, då med halogenbelysning. Under åren har 

belysningen bytts ut mot led i etapper. Detta av miljöskäl och lägre kostnader för 

kommunen. I dag är hela södra slingan ledbelyst. Denna renovering har bekostats av 

Hagatorpsstiftelsens föreningar. Norra slingan är original från 1969, några stolpar har under 

åren bytts ut. Föreningen står nu inför faktum att stolparna är uttjänta, några är av och 

hänger i stagen. Och belysning i halogen ska fasas ut av miljöskäl. Finns även en 

säkerhetsaspekt då många utnyttjar spåren under årets alla månader. Det finns en risk för 

fallande stolpar och avslitna ledningar. Med detta som bakgrund vill föreningen ha 

ekonomisk hjälp att genomföra renoveringen av norra slingan. Föreningen har med egna 

medel renoverat 50% av spåren. Nu söker de ekonomiskt stöd av resten 

Barnkonventionen  

Ärendet är en uppföljning och berör ej detta perspektiv.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet är i huvudsak en uppföljning och berör ej detta perspektiv. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet är en uppföljning och berör ej detta perspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §186, 2024-10-24 

BU §9, 2024-10-09 

Tertial 2 2024NY 

Tjänsteskrivelse om delårsbokslut 2024 

Sektionernas budget- och verksamhetsuppföljning 

Granskning av delårsrapport 2024 Tranemo kommun 

Tranemo kommun – Yttrande delår 2024 

Revisorernas bedömning delår 2024 Tranemo kommun 
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Föredragning och debatt 

Revisorernas ordförande Jörgen Hansson (M) föredrar revisorernas granskning.  

 

Driton Bilalli (S), Wajdi-Louis Azouri (SD) och Niklas Gardewik (M) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Driton Bilalli (S) yrkar på att ”Avsätta 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats 

Källsvedjan och aktiverar investeringen 2024 inom ramen för sektionernas överskott”.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bilallis (S) yrkande och finner att 

kommunfullmäktige bifaller yrkandet.  

Beslutet skickas till  

Samtliga sektioner 

Ekonomifunktionen 

Samhällsutveckling 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 159 Budget 2025–2027 KS/2024:266 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar Budget 2025–2027 (S, C, L) för Tranemo kommunen och därmed ärendet och 

dess bilagor i sin helhet.  

• Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå borgen för Tranemo 

Utvecklings AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 250 000 000 

kr, jämte därpå löpande ränta och kostnader. Beslut om borgen gäller tillsvidare.  

• Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 %. 

• Kommunstyrelsen ges mandat att fatta beslut om förändringar i 

investeringsbudgeten inom de beloppsmässiga ramarna som fastställs för respektive 

år.   

• Revisonens budgetanslag förblir oförändrad, exkluderat fastställda uppräkningar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Ärendet budget 2025–2027 för Tranemo kommun innehåller:  

• God ekonomisk hushållning  

• Resultatbudget  

• Driftsbudget  

• Investeringsbudget  

• Låneramar & borgensförbindelser  

Utgångspunkten för budget 2025–2027 är nu gällande budget (2024–2026). 

 
Budgetberedning 

Kommunens budgetutskott har sammanträtt löpande under 2024.   

 
Ekonomi 

Årets resultat  

Årets resultat i den skattefinansierade verksamheten fastställs till: 

2025: 37 mnkr 

2026: 40 mnkr 

2027: 40 mnkr 

 
Investeringsbudgeten  

Investeringsbudgeten fastställs till 306 mnkr under planperioden 2025–2029.  
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Kommunstyrelsen har som uppgift att inom givna investeringsramar prioritera projekt i 

samråd med förvaltningen. Startbesked av nybyggnad- och större investeringar görs av 

kommunstyrelsen, som också har rätt att omprioritera mellan budgetanslag samt mellan 

åren.  
Kommunrevisionen 

Kommunrevisionens budget lämnas oförändrad, exkluderat sedvanlig uppräkning. 

 
Uppräkning/generell tilldelning 

Budgetramar (drift) räknas upp med en generell tilldelning motsvarande 1,2% - 2,4% 

 
Löneöversyn 

Löneöversynen hanteras centralt. Löneuppräkningen fastställs till 3,7%. 

 
PO-pålägg 

Kommunens pensionskostnadspålägg ska följa SKR:s rekommendationer och kompenseras 

sektionerna utifrån rekommendationen lämnad per september.  

 
Övrigt 

Utöver justering av ovan uppräkningar och beslut fattade i i tidigare budgetar framgår av 

bilagan ”Budget 2025–2027 Tranemo kommun” politiska satsningar, uppdrag samt mål och 

indikatorer. Därutöver har ett antal tekniska budgetjusteringar gjorts mellan sektionerna och 

finansen.  

 
Avfall  

Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  

 
VA  

Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  

 
Internränta 

Internräntan är 2,5 % för 2025.   

Skatter och bidrag  

Underlag för budgeterade skatteintäkter och statsbidrag utgår från SKR beräkningar.   

Pensioner 

Pensioner bygger på prognos från Skandia samt nytt pensionsavtal AKAP-KR.  

 
Underskott 

Underskott under budgetåret ska återställas inom de nästkommande två åren (drift).  

Investeringar ska balanseras upp så att femårsplanens tilldelning inte överskrids, om så inte 

sker ska underskott återställas inom en två år.   

Skattesats 

Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 % 
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Beslutsunderlag 

KS §187, 2024-10-24 

BU §8, 2024-10-09 

Tjänsteskrivelse 2024-10-01 

Finanspolicy 2025-2027 

Finanspolicy 2025-2027 (ändringar i gult) 

Taxebilaga 2025 

Taxa för bygglov 

Taxa enligt livsmedelslagen  

Taxa för prövning och tillsyn inom alkohol, tobak och receptfria läkemedel  

Taxa för prövning och tillsyn inom miljöskydd, hälsoskydd och strålskydd 

Taxa i detalj för tillsyn och tillstånd 

Taxa enligt miljöbalken och årsavgifter 

Protokoll bygg- och miljönämnden 2024-06-18 §79 

Budget kommunrevisionen 2025 

Budget 2025-2027 Tranemo kommun (S,C, L) 

Budget 2025-2027 Tranemo kommun (SD) 

Budget 2025-2027 Tranemo kommun (M, KD) 

Föredragning och debatt 

Driton Bilalli (S) föredrar majoritetens (S, C och L) tillika kommunstyrelsens budgetförslag. 

Niklas Gardewik (M) föredrar Moderaterna och Kristdemokraternas budgetförslag. 

Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar Sverigedemokraternas budgetförslag. 

 

Deltar i debatt: Driton Bilalli (S), Niklas Gardewik (M), Wajdi-Louis Azouri (SD), Brigitte 

Barenfeld (KD), Ellinor Liljegren Kalmar (M), Ulrika Glans (M), Kathleen Wireklev (M), 

Lennart Haglund (C), Jonas Kristiansen Adelsten (S), Viktoria Haraldson (C) och Stephan 

Bergman (M). 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Driton Bilalli (S) yrkar på följande tillägg och ändring i majoritetens (S, C och L) 

budgetförslag;  

- ”Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan”. 

- ”Upptar lån motsvarande kapitalbehov för Trafikverkets investering Cirkulationsplats 

Källsvedjan med amortering över 25 år”, 

- ”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens oförutsedda till 

Samhällssektionen för ovan”.  

- ”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens oförutsedda till 

räntebetalningar för ovan”. 
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Niklas Gardewik (M) yrkar på följande ändringar i Moderaternas och Kristdemokraterna 

budgetförslag; 

- ”Omfördelar driftsmedel om 2 mnkr från KS oförutsett till omsorgssektionen under posten 

”Fler händer i omsorgen””.  

- ”Omfördelar investeringsmedel om 19,5 mnkr från ”Investeringar efter utredningar” till 

”Cirkulationsplats Källsvedjan” samt omfördelar 1 mnkr i årlig drift från KS oförutsett till 

Samhällssektionen för samma ändamål”.  

 

Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar på följande ändringar i Sverigedemokraternas budgetförslag; 

- ”Omfördelar 0,3 mnkr från utvärdering revisionen till KS oförutsett”. 

- ”Justera anpassning á 20 mnkr till ”Omställning till verksamhetsnära personal (bygger på 

frivillighet)””.  

 

1e vice ordförande Stephan Bergman (M) yrkar på att revisionens budgetanslag förblir 

oförändrad, exkluderat fastställda uppräkningar.  

 

Driton Bilalli (S), Lennart Haglund (S), Viktoria Haraldson (C) och Jonas Kristiansen 

Adelsten (S) yrkar bifall till majoritetens tillika kommunstyrelsens budgetförslag. 

 

Niklas Gardewik (M), Kathleen Wireklev (M), Ellinor Liljegren Kalmar (M), Brigitte 

Barenfeld (KD) och Ulrika Glans (M) yrkar bifall till Moderaternas och Kristdemokraternas 

budgetförslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer Bilallis (S) fyra tilläggsyrkande till majoritetens (S, C och L) 

budgetförslag(”Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan”, 

”Upptar lån motsvarande kapitalbehov för Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan 

med amortering över 25 år”,”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens 

oförutsedda till Samhällssektionen för ovan” och”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från 

kommundirektörens oförutsedda till räntebetalningar för ovan”) med bifall mot avslag och finner 

att kommunfullmäktige bifaller yrkandena. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer Gardewiks (M) två ändringsyrkanden till Moderaternas och 

Kristdemokraternas budgetförslag (”Omfördelar driftsmedel om 2 mnkr från KS oförutsett till 

omsorgssektionen under posten ”Fler händer i omsorgen”” och”Omfördelar investeringsmedel om 

19,5 mnkr från ”Investeringar efter utredningar” till ”Cirkulationsplats Källsvedjan” samt 

omfördelar 1 mnkr i årlig drift från KS oförutsett till Samhällssektionen för samma ändamål”) med 

bifall mot avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Gardewiks (M) yrkanden.  
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Beslutsgång 

Ordförande ställer Azouris (SD) två ändringsyrkanden till Sverigedemokraternas 

budgetförslag (”Omfördelar 0,3 mnkr från utvärdering revisionen till KS oförutsett” och 

”Justera anpassning á 20 mnkr till ”Omställning till verksamhetsnära personal (bygger på 

frivillighet)”” med bifall mot avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Azouris (SD) 

yrkanden. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer samtliga budgetförslag mot varandra och finner att kommunfullmäktige 

bifaller kommunstyrelsens tillika majoritetens (S, C och L) budgetförslag.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bergmans (M) yrkande. Yrkandet bifalles.  

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Samtliga sektioner 

Samtliga bolag 

Revisorer 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Antaget budgetförslag 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 160 Granskning av hantering av systemstöd inom omsorgssektionens 

ansvarsområde, revisionsrapport KPMG KS/2024:72 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

KPMG har på uppdrag av Kommunrevisionen granskat hur systemstödet inom 

omsorgssektionens ansvarsområde hanteras. Förvaltningens arbete med redovisade åtgärder 

ska återrapporteras i samband med tertialredovisning 2 och årsredovisningen. Förvaltningen 

arbetar kontinuerligt med åtgärderna, såväl inom sektionen som i samverkan med IT-

enheten och systemförvaltningen i Ulricehamn.  

Ärendet 

KPMG har på uppdrag av Kommunrevisionen granskat hur systemstödet inom 

omsorgssektionens ansvarsområde hanteras. KPMG:s samlade bedömning är att 

kommunstyrelsen delvis hanterar systemstödet ändamålsenligt. De har lämnat några 

rekommendationer utifrån sin uppföljande och sin förnyade granskning. Förvaltningen har 

fått i uppdrag att återrapportera arbetet i samband med tertialredovisning 2 och 

årsredovisningen. 

 

Arbetet med åtgärder utifrån KPMG:s rekommendationer 

KMPG:s uppföljande granskning Förvaltningens svar 

a. Säkerställa att roll- och 

ansvarsfördelningen inom 

systemförvaltningen 

efterlevs i praktiken. 

 

I april antog förvaltningen en modell för 

objekt- och systemförvaltning. Denna 

bedöms underlätta ansvarsfördelningen. 

Modellen ska under hösten 

implementeras och anpassas till 

omsorgssektionens organisation. En 

kommunikationsplan tas fram för att 

förmedla samverkansorganisation med 

IT och skillnaden mot 

systemförvaltningen. En plan finns för 

central hantering av välfärdsteknik.  

b) Se över tillgängliga resurser 

och arbetssätt inom 

upphandlingsavdelningen i 

syfte att säkerställa 

En processkartläggning har genomförts 

för att säkerställa roll- och 

ansvarsfördelningen mellan 

upphandlingsenheten och verksamheten. 
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tillräckligt stöd till 

systemförvaltningen 

avseende IT-system.  

Syftet är att säkerställa att stöd finns 

avseende upphandling av nya IT-stöd 

samt att uppföljning och kontroll av 

efterlevnad av avtalsvillkor sker. 

Samverkan med dem har fungerat 

utmärkt och de har gett mycket gott 

stöd. 

c) Säkerställa efterlevnad av 

avtalsvillkoren för TES 

TES kommer att ersättas av nytt 

planeringssystem och det kommer att 

vara implementerat och klart 31 mars 

2025. 

d) Säkerställ att driftsplaner för 

de system som förvaltas 

utav central IT inkluderas i 

den nya 

systemförvaltningsmodellen.  

IT kommer under hösten att leverera 

mallar för systemförvaltningsplaner. Ett 

första uppstartsmöte är planerat 21 

oktober 2024.  

 

Det finns ett nära samarbete med IT (det 

centrala IT-stödet). I forumet för IT-drift 

kommer frågan om driftsplaner för de 

system som förvaltas utav central IT att 

lyftas för att säkerställa att dessa 

inkluderas i den nya 

systemförvaltningsmodellen. 

 

KPMG:s fördjupade granskning Förvaltningens svar 

1. Besluta om samt fastställa 

framtagen 

digitaliseringsplan.  

 

Den digitaliseringsplan som fanns var 

antagen för sektionen specifikt för år 

2022. Ordet plan användes felaktigt. 

Planen kommer således inte att 

fastställas.  

2. Arbeta med att få över 

samtliga enheter till 

Treservas webbklient.  

En övergång till webbaserade 

arbetsflöden är beroende av att 

leverantören fortsätter utveckla 

systemets olika arbetsflöden i 

webbklienten. Det som idag är möjligt 

att hantera i webben är överflyttat till 

detta gränssnitt. 

3. Se över möjligheten till 

stärkt stöd för hela 

omsorgssektionen i form av 

sektionsövergripande 

instruktionsmallar.  

Det finns ett pågående arbete med att 

säkerställa instruktionsmallar för hela 

organisationen. Myndighetsdelen har 

varit prioriterad. Vissa delar kan vara 

sektionsövergripande, merparten måste 
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dock vara särskilt riktade till berörda 

arbetsgrupper. 

4. Fortsatt arbeta prioriterat 

med stöd, i form av 

utbildningar för nyanställda.  

Utbildningar för nyanställda sker idag 

och kommer att fortsätta. En specifik 

utbildning är framtagen för 

biståndshandläggare och genomförd i 

augusti.  

5. Sätta in riktade 

utbildningspass för de olika 

personalgrupperna för att 

säkerställa tillräcklig 

kompetens.  

Samverkan inom förvaltningen krävs där 

tid avsätts för medarbetarna att sitta och 

lära sig systemen. 

6. Säkerställa tillfredsställande 

implementering av den nya 

systemförvaltningsmodellen.  

Arbetet är påbörjat. 

7. Om den gemensamma 

systemförvaltningsmodellen 

inte färdigställs i närtid, 

behöver kommunstyrelsen 

säkerställa att 

systemförvaltningsplanerna 

uppdateras.  

Bedöms ej som relevant. Modellen är 

antagen, arbetet med implementering 

påbörjad. Uppstart för framtagande av 

systemförvaltningsplaner är planerat till 

21 oktober. Sker gemensamt med 

Ulricehamn. 

8. Säkerställ tillräcklig 

spridning utav framtagen 

systemkarta så att det tydligt 

framgår vem det är man ska 

vända sig till med frågor och 

stöd i kopplat till de olika IT-

systemen. 

Systemkartan kommer att publiceras i 

Stratsys och på NEMO. Det ska också 

framgå vem det är man ska vända sig till 

med frågor och stöd kopplat till de olika 

IT-systemen. 

9. Tydliggöra vilket 

systemstöd som finns 

tillgängligt för 

verksamheterna att tillgå 

samt vem som är 

kontaktperson för respektive 

system. 

Se punkt 8 

10. Arbeta prioriterat med att ge 

stöd för de personalgrupper 

där utmaningarna med 

systemen upplevs vara som 

störst 

Se punkt 5 
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Barnkonventionen  

Uppföljningen av 2020 års rekommendationer och den nya revisionen av hanteringen av 

systemstödet inom omsorgen bedöms ha en positiv påverkan ur ett barnrättsperspektiv. Att 

stärka organisationen, tydliggöra roller och uppdrag samt säkerställa ett strategiskt arbete av 

systemstödet bedöms ha en positiv påverkan på samtliga berörda, både personal och 

brukare. 

Ekonomisk påverkan 

Utbildningsinsatser kommer att medföra en direkt ekonomisk påverkan. Delar av det bör 

kunna räknas hem genom att personalen känner sig tryggare i att arbeta i systemen. En 

övergång till webbaserade arbetsflöden kommer att medföra investeringskostnader och 

kräver långsiktig planering. Förflyttningen är beroende av att leverantören fortsätter 

utveckla systemets olika arbetsflöden i webbklienten. Tillkommande kostnader beräknas 

kunna hanteras inom befintlig ram för omsorgssektionen. 

Jämställdhetsperspektiv 

Rapporten beskriver inga särskilda behov utifrån jämställdhetsperspektivet utöver det 

faktum att stödet till de personalgrupper där utmaningarna med systemen upplevs vara som 

störst ska prioriteras. 

Beslutsunderlag 

KS §188, 2024-10-24 

OU §46, 2024-09-19 

Tjänsteskrivelse 2024-08-29 

KPMG Granskning av hantering av systemstöd inom omsorgsektionens ansvarsområde, 

revisionsrapport 2024-01-29 

Föredragning och debatt 

Kommundirektör Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Omsorgssektionen 

Revisorerna 

KPMG 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 161 Styrelsearvoden Tranemo Utvecklings AB TUAB/2024:4 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Höjer årsarvodet från och med 1/1 2025 för ordförande och vice ordförande i 

Tranemo Utvecklings AB till samma nivå som gäller för TranemobostäderABs 

ordförande och vice ordförande. 

• Ger nästkommande arvodesberedning i uppdrag att se över nivåerna för de 

kommunala bolagens årsarvoden. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Jäv 

Madde Lind (S) och Kathleen Wireklev (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 

handläggningen och beslutet av ärendet. 

Ärendet 

Kommunstyrelsen remitterade till kommunfullmäktiges presidium ärendet om förslag på 

höjning av årsarvoden för ordförande och vice ordförande i Tranemo Utvecklings AB. 

Kommunstyrelsens presidium har valt att bereda frågan i valberedningen med anledning av 

att någon arvodesberedning för närvarande inte är aktiv. 

Beslutsunderlag 

KS §191, 2024-10-24 

Valberedning §2, 2024-09-09 

TF §41, 2024-05-22 

TUAB §37, 2024-05-14 

Tjänsteskrivelse om styrelsearvoden 

KS §95, 2024-05-30 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

TUAB 

Lönekontoret 

Kommunfullmäktiges presidie 

Processtöd 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status 

Avslutat 
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§ 162 Ersättning för insynsplatser för kommunstyrelsens sammanträde 

KS/2024:398 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Ger nästkommande arvodesberedning i uppdrag att se över möjliga lösningar i 

frågan. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Reservation 

SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Per-Arne Engström, Anna Letth och Ivan 

Letth) reserverar sig mot beslutet. 

Ärendet 

De partier som finns representerade i Kommunfullmäktige, men inte i kommunstyrelsen har 

varit inbjudna som åhörare vid kommunstyrelsens sammanträden. Frågan kring huruvida 

dessa personer kan få arvode diskuterades och därför valde kommunfullmäktiges presidium 

att frågan skulle diskuteras på valberedningen där samtliga partier finns representerade.  

Beslutsunderlag 

KS §192, 2024-10-24 

Valberedning §3, 2024-09-09 

Föredragning och debatt 

Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Kommunfullmäktiges presidium 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 163 Sammanträdestider 2025 KS/2024:366 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar föreslagna sammanträdestider för 2025. 

• Kommunfullmäktiges sammanträde i november startar kl 16.00. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen har tagit fram förslag på sammanträdestider för 2025. Vid arbetet med att ta 

fram sammanträdestider har den vertikala dialogen, budgetprocessen, lovdagar, 

regionfullmäktige, SmåKom, styrelsemöten Närhälsan, delregional nämnd samt 

kommunfullmäktiges beslut 2022-02-07 §17 ”Från ny mandatperiod 2023 ska kommunstyrelsens 

och kommunfullmäktiges sammanträden ske på torsdagar.” tagits i beaktande.  

Förslaget har också skickats på remiss till KS presidie, KFs presidie, förvaltningsledningen 

och ordförande för omsorgs- och lärandeutskotten. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §193, 2024-10-24 

AU §93, 2024-09-19 

Tjänsteskrivelse 2024-09-03 

Sammanträdestider 2025 

Förslag till beslut på sammanträdet 

1e vice ordförande Stephan Bergman (M) yrkar på att kommunfullmäktiges sammanträde i 

november ska starta kl 16.00.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bergmans (M) yrkande. Yrkandet bifalles. 
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Beslutet skickas till 

Samtliga sektioner 

Samtliga kommunala bolag 

Gruppledare 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Sammanträdestider 2025 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 164 Årsredovisning 2023 Boråsregionen Sjuhärads 

kommunalförbund KS/2024:390 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Sjuhärads kommunalförbunds årsredovisning för år 2023. 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Driton Bilalli (S), Niklas Gardewik (M) och Rikard Strömberg (S) anmäler jäv och deltar 

därmed inte i handläggningen och beslutet av ärendet.  

Ärendet 

Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är ett politiskt styrt 

samverkansorgan för kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, 

Tranemo, Ulricehamn, Vårgårda och Varberg. Förbundet bedriver bland annat verksamhet 

inom regional utveckling samt välfärd och kompetens med syfte att främja samverkan 

mellan medlemskommunerna.  

Totalt redovisar förbundet ett positivt resultat om 695 tkr gentemot budget vilket är något 

lägre än år 2022. De största avvikelserna är förbundskansliet som redovisar ett positivt 

resultat om knappt 1000 tkr, vilket härrör från högre ränteintäkter än budgeterat om ca 2000 

tkr samt ett budgeterat överskott om 500 tkr. En avsättning om 1500 tkr har gjorts till 

socionomutbildning vid Högskolan i Borås, enligt beslut i Direktionen 2023-09-29. 

Navet science center uppvisar ett negativt resultat om 385 tkr vilket i sin helhet beror på en 

engångskostnad då befintligt varulager kostnadsförts. Driftverksamheterna Business Region 

Borås, Dataskyddsverksamheten, Medarbetarcentrum, Vård- och omsorgscollege samt 

Närvårdskontoret redovisar balanserat resultat vilket beror på att de interna överskotten i 

verksamheterna i sin helhet överförs till 2024. 

Revisorerna bedömer att rapporten i huvudsak uppfyller lagstiftarens krav och RKRs 

rekommendationen (Rådet för kommunal redovisning). Av granskningen har det inte 

framkommit några väsentliga avvikelser från god redovisningssed. Resultatet bedöms i 

huvudsakvara förenligt med de mål som direktionen beslutat om.  

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen direkt ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §195, 2024-10-24 

Tjänsteskrivelse 2024-10-08 

Brev Årsredovisning 2023 Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 

Protokollsutdrag §10 240301 Årsbokslut 2023 

Årsbokslut Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 2023 

Bilaga 1-9 Årsbokslut 2023 

Revisionsberättelse Sjuhärads kommunalförbund 2023 – signerad 

Sakkunniga biträdes yttrande Sjuhärad 2023 – signerad 

Rapport – granskning av Sjuhärads kommunalförbund årsbokslut 2023 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen  

Boråsregionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 165 Valärende - Avsägelse från Eva-Karin Haglund (S) KS/2024:451 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Eva-Karin Haglund (S) från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen 

från 2024-12-01. 

• Återkommer med förslag på ny ledamot till kommunstyrelsen vi 

kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Eva-Karin Haglund (S) inkom 2024-11-12 med en skrivelse med en begäran om att bli 

entledigad från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse Eva-Karin Haglund (S) kommunstyrelsen 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Eva-Karin Haglund (S) ber om att få återkomma med förslag på ny ledamot vid 

kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 

Beslutet skickas till 

Kanslifunktionen 

Lönefunktionen 

Hemsidan 

Status 

Pågående 
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§ 166 Delgivningar KS/2024:6, ÖFN/2024:14 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 

- E-post Expediering av Delårsrapport 2024 från Tolkförmedling Väst 

- Delårsrapport 2024, Tolkförmedling Väst 

- Revisorernas bedömning - Tolkförmedling Väst 

- Yttrande om delårsrapport - Tolkförmedling Väst 

- Bifogad rapport granskningens resultat - Tolkförmedling Väst 

- Protokollsutdrag - Tolkförmedling Väst 

- Förbundsordning - Tolkförmedling Väst 

- ÖFN § 13 Verksamhetsplan 2025 för Överförmyndare i Samverkan i Skövde 

- Verksamhetsplan ÖiS 2025 

- Tjänsteskrivelse om verksamhetsplan 2025 för överförmyndare i Skövde 

Status  

Pågående 
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§ 167 Information från kommunstyrelsen  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

- Tranemo kommun vann träskyddspriset 2024 för bron i Uddebo. 

- Nominerade till årets kulturkommun. 

- Föreningsbesök, ortsvis. 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 168 Rapporter från beredning  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om pågående arbete med framtagandet av vision och strategisk plan för 

Tranemo kommun.  

Föredragning och debatt 

Beredningsledare för Demokrati- och Visionsberedningen (DVB) Johanna Persson (L) 

föredrar ärendet och svarar på frågor.  

Status 

Pågående 
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§ 169 Avtackning av avgående ordförande  
Avgående ordförande Ulf Thifors (S) avtackas av presidiet, kommunfullmäktiges ledamöter, 

ersättare, revisorer och förvaltning. 

 

Ordförande Ulf Thifors (S) tackar presidiet, kommunfullmäktiges ledamöter, ersättare, 

revisorer och förvaltning.  
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 8/2024 
vid kommunfullmäktige 2024-11-14 kl. 18.00 
 

 

 

 

Ledamöter 

 

Närvaro 

 

Omröstning 1 

 

Omröstning 2 

 

Omröstning 3 

 

Omröstning 4 

1. Driton Bilalli (S) §§156–163, 

§§165–169 

 

 

I 

    

2. Eva-Karin Haglund (S) 

 

 

I 

    

3. Rosé Torkelsson (S) 

 

 

I 

    

4. Göran Björk (S) 

 

 

I 

    

5. Lena Eksberg (S) 

Kent-Ove Karlsson (S) 

 

I 

    

6. Bo Haarala (S) 

 

 

I 

    

7. Ingela Remstam (S) 

Tatjana Dujin Peterson (S) 

 

I 

    

8. Jonas Kristiansen Adelsten 

(S) 

 

 

I 

    

9. Madde Jansdotter (S) §§156–

160, §§162–169 

 

 

I 

    

10. Rikard Strömberg (S) 

§§156–163, §§165–169 

 

 

I 
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11. Marita Nordin (S) 

 

 

I 

    

12. Ana Alvarez Björk (L) 

 

 

 

I 

    

13. Karin Ljungdahl (C) 

 

 

I 

    

14. Lennart Haglund (C) 

 

 

I 

    

15. Viktoria Haraldson (C) 

 

 

I 

    

16. Torbjörn Edgren (C) 

 

 

I 

    

 

17. Cecilia Lööf (C) 

 

 

I 

    

18. Emelie Romland (C) 

Sören Karlsson (C) 

 

I 

    

19. Lina Chalhoub (C) 

 

 

I 

    

20. Niklas Gardewik (M) 

§§156–163, §§165–169 

 

I 

    

21. Kathleen Wireklev (M) 

§§156–160, §§162–169 

 

 

I 

    

22. Ellinor Liljegren Kalmar 

(M) 

 

 

I 
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23. Ulf Nyberg (M) 

 

 

I 

    

24. Fredrik Risby (M) 

Ulrika Glans (M) 

 

I 

    

25. Brigitte Barenfeld (KD) 

 

 

I 

    

26. Hans Persson (KD) 

 

 

I 

    

27. Wajdi-Louis Azouri (SD) 

 

 

I 

    

28. Birger Agerling (SD) 

 

 

I 

    

29. Per-Arne Engström (SD) 

 

 

I 

    

30. Anna Letth (SD) 

 

 

I 

    

31. Ivan Letth (SD) 

 

 

I 

    

32. - 

 

     

33. Erica Grönesjö Kiesbye (V) 

 

 

I 

    

34. Viktor Lyresten (Mp) 

 

 

I 
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35. Jörgen Erikson (C) 

 

 

I 

    

36. Stephan Bergman (M) 

 

 

I 

    

37. Ulf Thifors (S) 

 

 

I 
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Plats   Tranemosalen i Tranemo 


Tid   18:00 – 22:30  


 


Närvarande Beslutande  


Se närvaro- och omröstningslista 8/2024    


   


Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 


  Carita Brovall, kommundirektör 


  Kajsa Montan, kanslichef 


  Anne Steine, processekreterare 


  Jörgen Hansson (M), revisorernas ordförande 


  Johanna Persson (L), Beredningsledare DVB 


  Johnny Lindgren, mediacenter 


 


Paragrafer  § 156-§ 169 


Utses att justera  Marita Nordin (S), Ulf Nyberg (M) 


Protokollet signeras digitalt 


Underskrifter 


Sekreterare Protokollet signeras digitalt 


Sanna Pihlajamäki Blomgren 


Ordförande Protokollet signeras digitalt 


Ulf Thifors (S) 


Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 


  Marita Nordin (S), Ulf Nyberg (M) 


  


ANSLAG/BEVIS 


Organ   Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum 2024-11-14 


Anslaget under tiden 2024-11-20—2024-12-12 


Förvaringsplats   Diariet 


för protokoll 


Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 


 


Underskrift   Protokollet signeras digitalt 


  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 156 Svar - Interpellation angående nedskräpning på 


skolgårdsområde KS/2024:293 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående nedskräpning på skolgårdsområde. 


Beslutsunderlag 


Interpellation nedskräpning skolgårdsområde 


KF §80, 2024-06-27 


Svar interpellation nedskräpning skolor 


Föredragning och debatt 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) föredrar sin interpellation. 


Driton Bilalli (S) föredrar svaret på interpellation och deltar i debatt. 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Niklas Gardewik (M) och Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 


Status 


Avslutat 
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§ 157 Svar - interpellation om stängda sammanträden för 


kommunstyrelsen KS/2024:409 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar svaret på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Wajdi-Louis Azouri (SD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående stängda sammanträden för kommunstyrelsen. 


Beslutsunderlag 


Svar interpellation om stängda sammanträden 


Interpellation om stängda sammanträden 


KF §137, 2024-11-14 


Föredragning och debatt 


Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar sin interpellation. 


Driton Bilalli (S) föredrar svaret på interpellationen och deltar i debatt. 


Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 


Status 


Avslutat 
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§ 158 Delårsbokslut 2, 2024 KS/2024:387 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner delårsbokslut 2024.  


• Beviljar kommunstrategiskt föreningsbidrag till Hagatorpet för renovering av 


elljusspår om 1,4 mnkr.  


• Avsätter ytterligare 1,5 miljoner kronor till föreningsbidrag. 


• Avsätter den del av årets resultat som överstiger budget till att amortera av skulder 


(likvid och pensioner).  


• Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan och 


aktiverar investeringen 2024 inom ramen för sektionernas överskott. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Reservation 


SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Per-Arne Engström, Anna Letth och Ivan 


Letth) reserverar sig mot besluten. 


Ärendet 


Ekonomi 


Prognosen är återigen stark för kommunen som helhet, totalt +32 mnkr (budget +22 mnkr) 


varav våra sektioner redovisar ett överskott om 6,1 mnkr. Även årets investeringstakt 


bedöms av verksamheten kunna bli historiskt sett hög. Amortering och pensionsavsättning 


sker enligt plan (det skedde en extra amortering i december 2023 som påverkar jämförelsen 


med budget). Koncernens bolag levererar prognoser i nivå med sina avkastningskrav.  


 


Personal 


Antalet anställda minskar med 18 stycken, det är framförallt inom omsorgen som 


minskningen sker. Det beror på flera saker, bland annat har tillfälliga statliga 


prestationsmedel fallit bort och behovet av VÅBO-platser minskat vilket gjort att det varit ett 


antal vakanta platser under året. Sjukfrånvaron ökar och den ökar mycket. Det är under 2024 


15 procent fler sjukdagar än föregående år, en total ökning på 1 procentenhet eller 10 


årsarbetare till en uppskattat kostnad om cirka 6 mnkr.  


 


Verksamhet 


Vid denna uppföljning saknas utfall på ett flertal indikatorer vilket påverkar träffsäkerheten 


prognosen. Den prognos som lämnas är att två av fyra mål inte kommer att uppnås. Vad 


beträffar kvalitetssäkring av grunduppdraget är prognosen att samtliga uppsatta mål 


kommer att uppnås. 
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Överskott 


Kommunen väntas att göra ett överskott om 10 mnkr 2024. Under tertial 1 avsättas medel för 


rivning, dessa medel kommer inte kunna nyttjas fullt ut. Efter dialog med AU kan dessa 


medel istället nyttjas till att bevilja kommunstrategiskt bidrag för nedan ändamål.  


Renovering av "gamla" elljusspåret 


För att säkra belysning vid löpning, promenader och skidåkning på gamla elljusbanan avser 


föreningen att lägga dagens luftburna ledningar under mark. Elljusspåret invigdes 1969 och 


har under åren endast renoverats vid större skador då träd blåst över ledningarna mm. Efter 


den stora stormen Gudrun så röjdes spåren upp och återställdes, då beslutades att södra 


delen skulle kvalitetssäkras då vårt konstsnöspår har denna som bas. Genom ideella krafter 


så grävdes kabel ner och nya stolpar sattes upp, då med halogenbelysning. Under åren har 


belysningen bytts ut mot led i etapper. Detta av miljöskäl och lägre kostnader för 


kommunen. I dag är hela södra slingan ledbelyst. Denna renovering har bekostats av 


Hagatorpsstiftelsens föreningar. Norra slingan är original från 1969, några stolpar har under 


åren bytts ut. Föreningen står nu inför faktum att stolparna är uttjänta, några är av och 


hänger i stagen. Och belysning i halogen ska fasas ut av miljöskäl. Finns även en 


säkerhetsaspekt då många utnyttjar spåren under årets alla månader. Det finns en risk för 


fallande stolpar och avslitna ledningar. Med detta som bakgrund vill föreningen ha 


ekonomisk hjälp att genomföra renoveringen av norra slingan. Föreningen har med egna 


medel renoverat 50% av spåren. Nu söker de ekonomiskt stöd av resten 


Barnkonventionen  


Ärendet är en uppföljning och berör ej detta perspektiv.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet är i huvudsak en uppföljning och berör ej detta perspektiv. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet är en uppföljning och berör ej detta perspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §186, 2024-10-24 


BU §9, 2024-10-09 


Tertial 2 2024NY 


Tjänsteskrivelse om delårsbokslut 2024 


Sektionernas budget- och verksamhetsuppföljning 


Granskning av delårsrapport 2024 Tranemo kommun 


Tranemo kommun – Yttrande delår 2024 


Revisorernas bedömning delår 2024 Tranemo kommun 
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Föredragning och debatt 


Revisorernas ordförande Jörgen Hansson (M) föredrar revisorernas granskning.  


 


Driton Bilalli (S), Wajdi-Louis Azouri (SD) och Niklas Gardewik (M) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Driton Bilalli (S) yrkar på att ”Avsätta 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats 


Källsvedjan och aktiverar investeringen 2024 inom ramen för sektionernas överskott”.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bilallis (S) yrkande och finner att 


kommunfullmäktige bifaller yrkandet.  


Beslutet skickas till  


Samtliga sektioner 


Ekonomifunktionen 


Samhällsutveckling 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 159 Budget 2025–2027 KS/2024:266 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar Budget 2025–2027 (S, C, L) för Tranemo kommunen och därmed ärendet och 


dess bilagor i sin helhet.  


• Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå borgen för Tranemo 


Utvecklings AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 250 000 000 


kr, jämte därpå löpande ränta och kostnader. Beslut om borgen gäller tillsvidare.  


• Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 %. 


• Kommunstyrelsen ges mandat att fatta beslut om förändringar i 


investeringsbudgeten inom de beloppsmässiga ramarna som fastställs för respektive 


år.   


• Revisonens budgetanslag förblir oförändrad, exkluderat fastställda uppräkningar. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Ärendet budget 2025–2027 för Tranemo kommun innehåller:  


• God ekonomisk hushållning  


• Resultatbudget  


• Driftsbudget  


• Investeringsbudget  


• Låneramar & borgensförbindelser  


Utgångspunkten för budget 2025–2027 är nu gällande budget (2024–2026). 


 
Budgetberedning 


Kommunens budgetutskott har sammanträtt löpande under 2024.   


 
Ekonomi 


Årets resultat  


Årets resultat i den skattefinansierade verksamheten fastställs till: 


2025: 37 mnkr 


2026: 40 mnkr 


2027: 40 mnkr 


 
Investeringsbudgeten  


Investeringsbudgeten fastställs till 306 mnkr under planperioden 2025–2029.  
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Kommunstyrelsen har som uppgift att inom givna investeringsramar prioritera projekt i 


samråd med förvaltningen. Startbesked av nybyggnad- och större investeringar görs av 


kommunstyrelsen, som också har rätt att omprioritera mellan budgetanslag samt mellan 


åren.  
Kommunrevisionen 


Kommunrevisionens budget lämnas oförändrad, exkluderat sedvanlig uppräkning. 


 
Uppräkning/generell tilldelning 


Budgetramar (drift) räknas upp med en generell tilldelning motsvarande 1,2% - 2,4% 


 
Löneöversyn 


Löneöversynen hanteras centralt. Löneuppräkningen fastställs till 3,7%. 


 
PO-pålägg 


Kommunens pensionskostnadspålägg ska följa SKR:s rekommendationer och kompenseras 


sektionerna utifrån rekommendationen lämnad per september.  


 
Övrigt 


Utöver justering av ovan uppräkningar och beslut fattade i i tidigare budgetar framgår av 


bilagan ”Budget 2025–2027 Tranemo kommun” politiska satsningar, uppdrag samt mål och 


indikatorer. Därutöver har ett antal tekniska budgetjusteringar gjorts mellan sektionerna och 


finansen.  


 
Avfall  


Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  


 
VA  


Verksamheten bedöms inte påverka skattekollektivet inom budgetperioden.  


 
Internränta 


Internräntan är 2,5 % för 2025.   


Skatter och bidrag  


Underlag för budgeterade skatteintäkter och statsbidrag utgår från SKR beräkningar.   


Pensioner 


Pensioner bygger på prognos från Skandia samt nytt pensionsavtal AKAP-KR.  


 
Underskott 


Underskott under budgetåret ska återställas inom de nästkommande två åren (drift).  


Investeringar ska balanseras upp så att femårsplanens tilldelning inte överskrids, om så inte 


sker ska underskott återställas inom en två år.   


Skattesats 


Kommunalskattesatsen är oförändrad och uppgår till 21,50 % 
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Beslutsunderlag 


KS §187, 2024-10-24 


BU §8, 2024-10-09 


Tjänsteskrivelse 2024-10-01 


Finanspolicy 2025-2027 


Finanspolicy 2025-2027 (ändringar i gult) 


Taxebilaga 2025 


Taxa för bygglov 


Taxa enligt livsmedelslagen  


Taxa för prövning och tillsyn inom alkohol, tobak och receptfria läkemedel  


Taxa för prövning och tillsyn inom miljöskydd, hälsoskydd och strålskydd 


Taxa i detalj för tillsyn och tillstånd 


Taxa enligt miljöbalken och årsavgifter 


Protokoll bygg- och miljönämnden 2024-06-18 §79 


Budget kommunrevisionen 2025 


Budget 2025-2027 Tranemo kommun (S,C, L) 


Budget 2025-2027 Tranemo kommun (SD) 


Budget 2025-2027 Tranemo kommun (M, KD) 


Föredragning och debatt 


Driton Bilalli (S) föredrar majoritetens (S, C och L) tillika kommunstyrelsens budgetförslag. 


Niklas Gardewik (M) föredrar Moderaterna och Kristdemokraternas budgetförslag. 


Wajdi-Louis Azouri (SD) föredrar Sverigedemokraternas budgetförslag. 


 


Deltar i debatt: Driton Bilalli (S), Niklas Gardewik (M), Wajdi-Louis Azouri (SD), Brigitte 


Barenfeld (KD), Ellinor Liljegren Kalmar (M), Ulrika Glans (M), Kathleen Wireklev (M), 


Lennart Haglund (C), Jonas Kristiansen Adelsten (S), Viktoria Haraldson (C) och Stephan 


Bergman (M). 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Driton Bilalli (S) yrkar på följande tillägg och ändring i majoritetens (S, C och L) 


budgetförslag;  


- ”Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan”. 


- ”Upptar lån motsvarande kapitalbehov för Trafikverkets investering Cirkulationsplats 


Källsvedjan med amortering över 25 år”, 


- ”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens oförutsedda till 


Samhällssektionen för ovan”.  


- ”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens oförutsedda till 


räntebetalningar för ovan”. 
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Niklas Gardewik (M) yrkar på följande ändringar i Moderaternas och Kristdemokraterna 


budgetförslag; 


- ”Omfördelar driftsmedel om 2 mnkr från KS oförutsett till omsorgssektionen under posten 


”Fler händer i omsorgen””.  


- ”Omfördelar investeringsmedel om 19,5 mnkr från ”Investeringar efter utredningar” till 


”Cirkulationsplats Källsvedjan” samt omfördelar 1 mnkr i årlig drift från KS oförutsett till 


Samhällssektionen för samma ändamål”.  


 


Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar på följande ändringar i Sverigedemokraternas budgetförslag; 


- ”Omfördelar 0,3 mnkr från utvärdering revisionen till KS oförutsett”. 


- ”Justera anpassning á 20 mnkr till ”Omställning till verksamhetsnära personal (bygger på 


frivillighet)””.  


 


1e vice ordförande Stephan Bergman (M) yrkar på att revisionens budgetanslag förblir 


oförändrad, exkluderat fastställda uppräkningar.  


 


Driton Bilalli (S), Lennart Haglund (S), Viktoria Haraldson (C) och Jonas Kristiansen 


Adelsten (S) yrkar bifall till majoritetens tillika kommunstyrelsens budgetförslag. 


 


Niklas Gardewik (M), Kathleen Wireklev (M), Ellinor Liljegren Kalmar (M), Brigitte 


Barenfeld (KD) och Ulrika Glans (M) yrkar bifall till Moderaternas och Kristdemokraternas 


budgetförslag. 


 


Beslutsgång 


Ordförande ställer Bilallis (S) fyra tilläggsyrkande till majoritetens (S, C och L) 


budgetförslag(”Avsätter 19,5 mnkr till Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan”, 


”Upptar lån motsvarande kapitalbehov för Trafikverkets investering Cirkulationsplats Källsvedjan 


med amortering över 25 år”,”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från kommundirektörens 


oförutsedda till Samhällssektionen för ovan” och”Omfördelar driftsmedel om 0,5 mnkr från 


kommundirektörens oförutsedda till räntebetalningar för ovan”) med bifall mot avslag och finner 


att kommunfullmäktige bifaller yrkandena. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer Gardewiks (M) två ändringsyrkanden till Moderaternas och 


Kristdemokraternas budgetförslag (”Omfördelar driftsmedel om 2 mnkr från KS oförutsett till 


omsorgssektionen under posten ”Fler händer i omsorgen”” och”Omfördelar investeringsmedel om 


19,5 mnkr från ”Investeringar efter utredningar” till ”Cirkulationsplats Källsvedjan” samt 


omfördelar 1 mnkr i årlig drift från KS oförutsett till Samhällssektionen för samma ändamål”) med 


bifall mot avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Gardewiks (M) yrkanden.  
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Beslutsgång 


Ordförande ställer Azouris (SD) två ändringsyrkanden till Sverigedemokraternas 


budgetförslag (”Omfördelar 0,3 mnkr från utvärdering revisionen till KS oförutsett” och 


”Justera anpassning á 20 mnkr till ”Omställning till verksamhetsnära personal (bygger på 


frivillighet)”” med bifall mot avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Azouris (SD) 


yrkanden. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer samtliga budgetförslag mot varandra och finner att kommunfullmäktige 


bifaller kommunstyrelsens tillika majoritetens (S, C och L) budgetförslag.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bergmans (M) yrkande. Yrkandet bifalles.  


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Samtliga sektioner 


Samtliga bolag 


Revisorer 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Antaget budgetförslag 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 160 Granskning av hantering av systemstöd inom omsorgssektionens 


ansvarsområde, revisionsrapport KPMG KS/2024:72 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


KPMG har på uppdrag av Kommunrevisionen granskat hur systemstödet inom 


omsorgssektionens ansvarsområde hanteras. Förvaltningens arbete med redovisade åtgärder 


ska återrapporteras i samband med tertialredovisning 2 och årsredovisningen. Förvaltningen 


arbetar kontinuerligt med åtgärderna, såväl inom sektionen som i samverkan med IT-


enheten och systemförvaltningen i Ulricehamn.  


Ärendet 


KPMG har på uppdrag av Kommunrevisionen granskat hur systemstödet inom 


omsorgssektionens ansvarsområde hanteras. KPMG:s samlade bedömning är att 


kommunstyrelsen delvis hanterar systemstödet ändamålsenligt. De har lämnat några 


rekommendationer utifrån sin uppföljande och sin förnyade granskning. Förvaltningen har 


fått i uppdrag att återrapportera arbetet i samband med tertialredovisning 2 och 


årsredovisningen. 


 


Arbetet med åtgärder utifrån KPMG:s rekommendationer 


KMPG:s uppföljande granskning Förvaltningens svar 


a. Säkerställa att roll- och 


ansvarsfördelningen inom 


systemförvaltningen 


efterlevs i praktiken. 


 


I april antog förvaltningen en modell för 


objekt- och systemförvaltning. Denna 


bedöms underlätta ansvarsfördelningen. 


Modellen ska under hösten 


implementeras och anpassas till 


omsorgssektionens organisation. En 


kommunikationsplan tas fram för att 


förmedla samverkansorganisation med 


IT och skillnaden mot 


systemförvaltningen. En plan finns för 


central hantering av välfärdsteknik.  


b) Se över tillgängliga resurser 


och arbetssätt inom 


upphandlingsavdelningen i 


syfte att säkerställa 


En processkartläggning har genomförts 


för att säkerställa roll- och 


ansvarsfördelningen mellan 


upphandlingsenheten och verksamheten. 
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tillräckligt stöd till 


systemförvaltningen 


avseende IT-system.  


Syftet är att säkerställa att stöd finns 


avseende upphandling av nya IT-stöd 


samt att uppföljning och kontroll av 


efterlevnad av avtalsvillkor sker. 


Samverkan med dem har fungerat 


utmärkt och de har gett mycket gott 


stöd. 


c) Säkerställa efterlevnad av 


avtalsvillkoren för TES 


TES kommer att ersättas av nytt 


planeringssystem och det kommer att 


vara implementerat och klart 31 mars 


2025. 


d) Säkerställ att driftsplaner för 


de system som förvaltas 


utav central IT inkluderas i 


den nya 


systemförvaltningsmodellen.  


IT kommer under hösten att leverera 


mallar för systemförvaltningsplaner. Ett 


första uppstartsmöte är planerat 21 


oktober 2024.  


 


Det finns ett nära samarbete med IT (det 


centrala IT-stödet). I forumet för IT-drift 


kommer frågan om driftsplaner för de 


system som förvaltas utav central IT att 


lyftas för att säkerställa att dessa 


inkluderas i den nya 


systemförvaltningsmodellen. 


 


KPMG:s fördjupade granskning Förvaltningens svar 


1. Besluta om samt fastställa 


framtagen 


digitaliseringsplan.  


 


Den digitaliseringsplan som fanns var 


antagen för sektionen specifikt för år 


2022. Ordet plan användes felaktigt. 


Planen kommer således inte att 


fastställas.  


2. Arbeta med att få över 


samtliga enheter till 


Treservas webbklient.  


En övergång till webbaserade 


arbetsflöden är beroende av att 


leverantören fortsätter utveckla 


systemets olika arbetsflöden i 


webbklienten. Det som idag är möjligt 


att hantera i webben är överflyttat till 


detta gränssnitt. 


3. Se över möjligheten till 


stärkt stöd för hela 


omsorgssektionen i form av 


sektionsövergripande 


instruktionsmallar.  


Det finns ett pågående arbete med att 


säkerställa instruktionsmallar för hela 


organisationen. Myndighetsdelen har 


varit prioriterad. Vissa delar kan vara 


sektionsövergripande, merparten måste 
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dock vara särskilt riktade till berörda 


arbetsgrupper. 


4. Fortsatt arbeta prioriterat 


med stöd, i form av 


utbildningar för nyanställda.  


Utbildningar för nyanställda sker idag 


och kommer att fortsätta. En specifik 


utbildning är framtagen för 


biståndshandläggare och genomförd i 


augusti.  


5. Sätta in riktade 


utbildningspass för de olika 


personalgrupperna för att 


säkerställa tillräcklig 


kompetens.  


Samverkan inom förvaltningen krävs där 


tid avsätts för medarbetarna att sitta och 


lära sig systemen. 


6. Säkerställa tillfredsställande 


implementering av den nya 


systemförvaltningsmodellen.  


Arbetet är påbörjat. 


7. Om den gemensamma 


systemförvaltningsmodellen 


inte färdigställs i närtid, 


behöver kommunstyrelsen 


säkerställa att 


systemförvaltningsplanerna 


uppdateras.  


Bedöms ej som relevant. Modellen är 


antagen, arbetet med implementering 


påbörjad. Uppstart för framtagande av 


systemförvaltningsplaner är planerat till 


21 oktober. Sker gemensamt med 


Ulricehamn. 


8. Säkerställ tillräcklig 


spridning utav framtagen 


systemkarta så att det tydligt 


framgår vem det är man ska 


vända sig till med frågor och 


stöd i kopplat till de olika IT-


systemen. 


Systemkartan kommer att publiceras i 


Stratsys och på NEMO. Det ska också 


framgå vem det är man ska vända sig till 


med frågor och stöd kopplat till de olika 


IT-systemen. 


9. Tydliggöra vilket 


systemstöd som finns 


tillgängligt för 


verksamheterna att tillgå 


samt vem som är 


kontaktperson för respektive 


system. 


Se punkt 8 


10. Arbeta prioriterat med att ge 


stöd för de personalgrupper 


där utmaningarna med 


systemen upplevs vara som 


störst 


Se punkt 5 
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Barnkonventionen  


Uppföljningen av 2020 års rekommendationer och den nya revisionen av hanteringen av 


systemstödet inom omsorgen bedöms ha en positiv påverkan ur ett barnrättsperspektiv. Att 


stärka organisationen, tydliggöra roller och uppdrag samt säkerställa ett strategiskt arbete av 


systemstödet bedöms ha en positiv påverkan på samtliga berörda, både personal och 


brukare. 


Ekonomisk påverkan 


Utbildningsinsatser kommer att medföra en direkt ekonomisk påverkan. Delar av det bör 


kunna räknas hem genom att personalen känner sig tryggare i att arbeta i systemen. En 


övergång till webbaserade arbetsflöden kommer att medföra investeringskostnader och 


kräver långsiktig planering. Förflyttningen är beroende av att leverantören fortsätter 


utveckla systemets olika arbetsflöden i webbklienten. Tillkommande kostnader beräknas 


kunna hanteras inom befintlig ram för omsorgssektionen. 


Jämställdhetsperspektiv 


Rapporten beskriver inga särskilda behov utifrån jämställdhetsperspektivet utöver det 


faktum att stödet till de personalgrupper där utmaningarna med systemen upplevs vara som 


störst ska prioriteras. 


Beslutsunderlag 


KS §188, 2024-10-24 


OU §46, 2024-09-19 


Tjänsteskrivelse 2024-08-29 


KPMG Granskning av hantering av systemstöd inom omsorgsektionens ansvarsområde, 


revisionsrapport 2024-01-29 


Föredragning och debatt 


Kommundirektör Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Omsorgssektionen 


Revisorerna 


KPMG 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 161 Styrelsearvoden Tranemo Utvecklings AB TUAB/2024:4 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Höjer årsarvodet från och med 1/1 2025 för ordförande och vice ordförande i 


Tranemo Utvecklings AB till samma nivå som gäller för TranemobostäderABs 


ordförande och vice ordförande. 


• Ger nästkommande arvodesberedning i uppdrag att se över nivåerna för de 


kommunala bolagens årsarvoden. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Jäv 


Madde Lind (S) och Kathleen Wireklev (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 


handläggningen och beslutet av ärendet. 


Ärendet 


Kommunstyrelsen remitterade till kommunfullmäktiges presidium ärendet om förslag på 


höjning av årsarvoden för ordförande och vice ordförande i Tranemo Utvecklings AB. 


Kommunstyrelsens presidium har valt att bereda frågan i valberedningen med anledning av 


att någon arvodesberedning för närvarande inte är aktiv. 


Beslutsunderlag 


KS §191, 2024-10-24 


Valberedning §2, 2024-09-09 


TF §41, 2024-05-22 


TUAB §37, 2024-05-14 


Tjänsteskrivelse om styrelsearvoden 


KS §95, 2024-05-30 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


TUAB 


Lönekontoret 


Kommunfullmäktiges presidie 


Processtöd 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status 


Avslutat 
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§ 162 Ersättning för insynsplatser för kommunstyrelsens sammanträde 


KS/2024:398 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Ger nästkommande arvodesberedning i uppdrag att se över möjliga lösningar i 


frågan. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Reservation 


SD-gruppen (Wajdi-Louis Azouri, Birger Agerling, Per-Arne Engström, Anna Letth och Ivan 


Letth) reserverar sig mot beslutet. 


Ärendet 


De partier som finns representerade i Kommunfullmäktige, men inte i kommunstyrelsen har 


varit inbjudna som åhörare vid kommunstyrelsens sammanträden. Frågan kring huruvida 


dessa personer kan få arvode diskuterades och därför valde kommunfullmäktiges presidium 


att frågan skulle diskuteras på valberedningen där samtliga partier finns representerade.  


Beslutsunderlag 


KS §192, 2024-10-24 


Valberedning §3, 2024-09-09 


Föredragning och debatt 


Wajdi-Louis Azouri (SD) deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Kommunfullmäktiges presidium 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 163 Sammanträdestider 2025 KS/2024:366 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar föreslagna sammanträdestider för 2025. 


• Kommunfullmäktiges sammanträde i november startar kl 16.00. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen har tagit fram förslag på sammanträdestider för 2025. Vid arbetet med att ta 


fram sammanträdestider har den vertikala dialogen, budgetprocessen, lovdagar, 


regionfullmäktige, SmåKom, styrelsemöten Närhälsan, delregional nämnd samt 


kommunfullmäktiges beslut 2022-02-07 §17 ”Från ny mandatperiod 2023 ska kommunstyrelsens 


och kommunfullmäktiges sammanträden ske på torsdagar.” tagits i beaktande.  


Förslaget har också skickats på remiss till KS presidie, KFs presidie, förvaltningsledningen 


och ordförande för omsorgs- och lärandeutskotten. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §193, 2024-10-24 


AU §93, 2024-09-19 


Tjänsteskrivelse 2024-09-03 


Sammanträdestider 2025 


Förslag till beslut på sammanträdet 


1e vice ordförande Stephan Bergman (M) yrkar på att kommunfullmäktiges sammanträde i 


november ska starta kl 16.00.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar kommunfullmäktige på Bergmans (M) yrkande. Yrkandet bifalles. 
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Beslutet skickas till 


Samtliga sektioner 


Samtliga kommunala bolag 


Gruppledare 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Sammanträdestider 2025 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 164 Årsredovisning 2023 Boråsregionen Sjuhärads 


kommunalförbund KS/2024:390 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Sjuhärads kommunalförbunds årsredovisning för år 2023. 


• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Driton Bilalli (S), Niklas Gardewik (M) och Rikard Strömberg (S) anmäler jäv och deltar 


därmed inte i handläggningen och beslutet av ärendet.  


Ärendet 


Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är ett politiskt styrt 


samverkansorgan för kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, 


Tranemo, Ulricehamn, Vårgårda och Varberg. Förbundet bedriver bland annat verksamhet 


inom regional utveckling samt välfärd och kompetens med syfte att främja samverkan 


mellan medlemskommunerna.  


Totalt redovisar förbundet ett positivt resultat om 695 tkr gentemot budget vilket är något 


lägre än år 2022. De största avvikelserna är förbundskansliet som redovisar ett positivt 


resultat om knappt 1000 tkr, vilket härrör från högre ränteintäkter än budgeterat om ca 2000 


tkr samt ett budgeterat överskott om 500 tkr. En avsättning om 1500 tkr har gjorts till 


socionomutbildning vid Högskolan i Borås, enligt beslut i Direktionen 2023-09-29. 


Navet science center uppvisar ett negativt resultat om 385 tkr vilket i sin helhet beror på en 


engångskostnad då befintligt varulager kostnadsförts. Driftverksamheterna Business Region 


Borås, Dataskyddsverksamheten, Medarbetarcentrum, Vård- och omsorgscollege samt 


Närvårdskontoret redovisar balanserat resultat vilket beror på att de interna överskotten i 


verksamheterna i sin helhet överförs till 2024. 


Revisorerna bedömer att rapporten i huvudsak uppfyller lagstiftarens krav och RKRs 


rekommendationen (Rådet för kommunal redovisning). Av granskningen har det inte 


framkommit några väsentliga avvikelser från god redovisningssed. Resultatet bedöms i 


huvudsakvara förenligt med de mål som direktionen beslutat om.  


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen direkt ekonomisk påverkan. 
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Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §195, 2024-10-24 


Tjänsteskrivelse 2024-10-08 


Brev Årsredovisning 2023 Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 


Protokollsutdrag §10 240301 Årsbokslut 2023 


Årsbokslut Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund 2023 


Bilaga 1-9 Årsbokslut 2023 


Revisionsberättelse Sjuhärads kommunalförbund 2023 – signerad 


Sakkunniga biträdes yttrande Sjuhärad 2023 – signerad 


Rapport – granskning av Sjuhärads kommunalförbund årsbokslut 2023 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen  


Boråsregionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 165 Valärende - Avsägelse från Eva-Karin Haglund (S) KS/2024:451 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Eva-Karin Haglund (S) från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen 


från 2024-12-01. 


• Återkommer med förslag på ny ledamot till kommunstyrelsen vi 


kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Eva-Karin Haglund (S) inkom 2024-11-12 med en skrivelse med en begäran om att bli 


entledigad från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen.  


Beslutsunderlag 


Avsägelse Eva-Karin Haglund (S) kommunstyrelsen 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Eva-Karin Haglund (S) ber om att få återkomma med förslag på ny ledamot vid 


kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 


Beslutet skickas till 


Kanslifunktionen 


Lönefunktionen 


Hemsidan 


Status 


Pågående 
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§ 166 Delgivningar KS/2024:6, ÖFN/2024:14 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 


- E-post Expediering av Delårsrapport 2024 från Tolkförmedling Väst 


- Delårsrapport 2024, Tolkförmedling Väst 


- Revisorernas bedömning - Tolkförmedling Väst 


- Yttrande om delårsrapport - Tolkförmedling Väst 


- Bifogad rapport granskningens resultat - Tolkförmedling Väst 


- Protokollsutdrag - Tolkförmedling Väst 


- Förbundsordning - Tolkförmedling Väst 


- ÖFN § 13 Verksamhetsplan 2025 för Överförmyndare i Samverkan i Skövde 


- Verksamhetsplan ÖiS 2025 


- Tjänsteskrivelse om verksamhetsplan 2025 för överförmyndare i Skövde 


Status  


Pågående 
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§ 167 Information från kommunstyrelsen  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


- Tranemo kommun vann träskyddspriset 2024 för bron i Uddebo. 


- Nominerade till årets kulturkommun. 


- Föreningsbesök, ortsvis. 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Driton Bilalli (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 168 Rapporter från beredning  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om pågående arbete med framtagandet av vision och strategisk plan för 


Tranemo kommun.  


Föredragning och debatt 


Beredningsledare för Demokrati- och Visionsberedningen (DVB) Johanna Persson (L) 


föredrar ärendet och svarar på frågor.  


Status 


Pågående 
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§ 169 Avtackning av avgående ordförande  
Avgående ordförande Ulf Thifors (S) avtackas av presidiet, kommunfullmäktiges ledamöter, 


ersättare, revisorer och förvaltning. 


 


Ordförande Ulf Thifors (S) tackar presidiet, kommunfullmäktiges ledamöter, ersättare, 


revisorer och förvaltning.  
 


 


 


  
 







NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 8/2024 
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Ledamöter 


 


Närvaro 


 


Omröstning 1 


 


Omröstning 2 


 


Omröstning 3 


 


Omröstning 4 


1. Driton Bilalli (S) §§156–163, 


§§165–169 


 


 


I 


    


2. Eva-Karin Haglund (S) 


 


 


I 


    


3. Rosé Torkelsson (S) 


 


 


I 


    


4. Göran Björk (S) 


 


 


I 


    


5. Lena Eksberg (S) 


Kent-Ove Karlsson (S) 


 


I 


    


6. Bo Haarala (S) 


 


 


I 


    


7. Ingela Remstam (S) 


Tatjana Dujin Peterson (S) 


 


I 


    


8. Jonas Kristiansen Adelsten 


(S) 


 


 


I 


    


9. Madde Jansdotter (S) §§156–


160, §§162–169 


 


 


I 


    


10. Rikard Strömberg (S) 


§§156–163, §§165–169 


 


 


I 
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11. Marita Nordin (S) 


 


 


I 


    


12. Ana Alvarez Björk (L) 


 


 


 


I 


    


13. Karin Ljungdahl (C) 


 


 


I 


    


14. Lennart Haglund (C) 


 


 


I 


    


15. Viktoria Haraldson (C) 


 


 


I 


    


16. Torbjörn Edgren (C) 


 


 


I 


    


 


17. Cecilia Lööf (C) 


 


 


I 


    


18. Emelie Romland (C) 


Sören Karlsson (C) 


 


I 


    


19. Lina Chalhoub (C) 


 


 


I 


    


20. Niklas Gardewik (M) 


§§156–163, §§165–169 


 


I 


    


21. Kathleen Wireklev (M) 


§§156–160, §§162–169 


 


 


I 


    


22. Ellinor Liljegren Kalmar 


(M) 


 


 


I 
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23. Ulf Nyberg (M) 


 


 


I 


    


24. Fredrik Risby (M) 


Ulrika Glans (M) 


 


I 


    


25. Brigitte Barenfeld (KD) 


 


 


I 


    


26. Hans Persson (KD) 


 


 


I 


    


27. Wajdi-Louis Azouri (SD) 


 


 


I 


    


28. Birger Agerling (SD) 


 


 


I 


    


29. Per-Arne Engström (SD) 


 


 


I 


    


30. Anna Letth (SD) 


 


 


I 


    


31. Ivan Letth (SD) 


 


 


I 


    


32. - 


 


     


33. Erica Grönesjö Kiesbye (V) 


 


 


I 


    


34. Viktor Lyresten (Mp) 


 


 


I 
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35. Jörgen Erikson (C) 


 


 


I 


    


36. Stephan Bergman (M) 


 


 


I 


    


37. Ulf Thifors (S) 


 


 


I 
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